
Rondom de Prinses Beatrixlaan  is vrijdag 30 juni een grote verkeersinfarct ontstaan. Van 15:00 tot 
ruim na 19:00 was sprake van rijen dik met toeterende auto’s die geen kant op konden. Dit heeft veel 
overlast veroorzaakt voor zowel de weggebruikers als de omwonenden. 

Deze enorme verkeerschaos is ontstaan door de aanleg van Warmtelinq en het daarbij ontbreken 
van duidelijke verkeersinstructies en het niet  actief begeleiden van verkeer door verkeersregelaars 
tijdens de werkzaamheden.

Daarom heeft de fractie van Rijswijks Belang de volgende vragen aan het College:

1 Is het college bekend met de ontstane verkeerschaos?

2. Welke maatregelen zijn door het College vooraf genomen om de verkeerssituatie bij de aanleg van 
Warmtelinq rondom de Prinses Beatrixlaan zo  veilig en goed mogelijk  te laten verlopen? 

3. Is het college het met ons eens dat de ontstane verkeerschaos niet wenselijk is?

4. Welke maatregelen gaat het college nemen om deze verkeerschaos rondom de Prinses Beatrixlaan 
en de aanleg van Warmtelinq  in het vervolg te voorkomen?
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